
-Országgyűlés

tromanyszan K.\ 1 ~~

Érkezett 2018 Júl O 6,
Magyar Zoltán

országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Agránninisztériumot vezető miniszterhez

,,Eldurvult a helyzet vadászfronton! Valahol már vadkárt sem fizetnek a fideszes
kedvencek?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt másfél évben balhéktól és korrupciótól volt hangos a vadásztársadalom és

környezete. Jól működő kapcsolatok és szoros kapcsolatok bomlottak: fel gazdák és vadászok,

illetve az azokat váltó úgynevezett ,,fadászok" (fideszes vadász haverok) között. Teljesen

mindegy, hogy az ország mely pontján vizsgálnánk meg a helyzetet, nincs olyan térség,

ahonnan ne kaptunk volna jelzéseket a visszaélésekről vagy etikátlan viselkedésről.

Nem volt ez másként Bánokszentgyörgy környékén sem, ahol a gazdáknak a kifizetetlen

vadkárok okoznak egyre nagyobb aggodalmat. Van olyan gazda, akinek már kilenc (! ! !) pere

van folyamatban a helyi vadásztársaság ellen, amely nemes egyszerűséggel nem hajlandó

fizetni. Persze, ha valakinek kormányzati körökben van ismeretsége és a területileg illetékes

vadszakértőket is váltják a kedvükért, akkor nincs is miről beszélni. Miniszter Úr, ideje lenne

rendet tenni a területen, mert ha továbbra is kitúrják .azokat a vadásztársaságokat és

vadászokat, akik becsületesen és a gazdákkal jó viszonyban végezték feladataikat, és helyükre



a saját lovagjaikat ültetik, akkor előbb-utóbb országszerte elszabadulhat a pokol.

Hozzáteszem, minden tiszteletem azoké a vadásztársaságoké és vadászoké, akik tisztességgel

és becsülettel dolgoznak a mai napig, nem engedve a ,,fadászok" általi nyomásnak.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy miként kíván fellépni a

Kormány annak érdekében, hogy a jogosan követelt vadkárokat a gazdák számára

megtérítsék a vadásztársaságok? Mikor részesülhetnek kártalanításban a

Bánokszentgyörgy térségi gazdák?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. július 06.

Tisztelettel, \J~
Magyar Zoltán
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